
ZÁPIS Z KOMISE KULTURY A ZAHRANIČNÍ SPOLUPRÁCE 

 

Číslo jednání:    3/2023 

Datum konání:   22.3.2023 

Předseda:      MgA. J. Weberschinke 

Přítomni:      R. Beránková, DiS.,   P. Ciboch,  D. Fiala,   BcA. J. Philipp,      

Hosté:      Mgr. L. Stýblo 

Omluveni:     Mgr. P. Růžička, DiS. MBA 

Nepřítomen:     / 

Zapisovatel:     J. Keilová 

 

 

Program 3. jednání (příloha zápisu) 

 

 

bod č. 1 – Zahájení, usnášeníschopnost komise 

- jednání Komise kultury a zahraniční spolupráce se uskutečnilo dne 23.3.2023 v budově 

knihovny, Náchodská 754, Praha 9. Setkání zahájil předseda komise p. MgA. Jiří 

Weberschinke v 18.00 hod., kdy přivítal přítomné členy KKZS a hosta jednání pana Mgr. 

Ladislava Stýbla, radního pro kulturu a ověřil usnášeníschopnost komise. Požádal 

přítomné o možnost přeskupení jednotlivých bodů programu tak, aby s problematikou, 

ke které se bude vyjadřovat pan radní Stýblo byli členové KKZS seznámeni na začátku 

jednání. Dále poděkoval také paní ředitelce příspěvkové organizace MVK, která krátce 

prezentovala vzorek dárku, jež bude předáván  při slavnostním vítání nových občánků. 

 

bod č. 2 - seznámení s průběhem výběrového řízení na ředitele/ředitelku příspěvkové  

organizace Chvalský zámek, další informace a doporučení 

- pan radní Mgr. Stýblo seznámil přítomné s postupem i průběhem výběrového řízení na 

ředitele příspěvkové organizace Chvalský zámek, vysvětlil dostatečně celý průběh 

výběrového řízení a podal krátkou informaci o doporučení kandidáta výběrovou komisí 

Radě m.č. ke jmenování do pracovní pozice. Po následné diskusi odpověděl na dotazy 

členů KKZS. Výběrová komise, která je jmenována RMČ, hledala především uchazeče 

s manažerskými schopnostmi. VŘ bylo vypsáno opakovaně, ve druhém oznámení o VŘ 

byly nastaveny podrobné požadavky na pracovní pozici, což umožnilo lépe hodnotit 

přihlášené kandidáty. Pan Weberschinke, předseda KKZS a člen výběrové komise v 

daném VŘ zmínil, že výběrová komise je až do doby jednání RMČ, která doporučeného 

uchazeče jmenuje vázána mlčenlivostí. 

- pan radní Mgr. Stýblo předal informaci o přihlášení MČ Praha 20 do akce „Pražské 

plácky“, se zástupci projektu byly navštíveny vybrané lokality v Horních Počernicích, 

kde se v rámci této akce budou uskutečňovat drobné kulturní akce podporující kulturní 

fungování obce. 

- informoval o možnostech setkávání místních spolků a církví. 



- představil projekt „kaplička v Čertousích“, ke kterému se podařilo sjednat spolupráci 

s akademickým sochařem Petrem Váňou. 

- informoval o nové podobě Hornopočernického zpravodaje.  

- navrhl KKZS, aby ve vyjádření ke grantovým žádostem svá doporučení více 

konkretizovala (doporučujeme schválit v plné výši, schválit ve výši …, nedoporučujeme 

žádosti vyhovět) 

- vyzval KKZS k aktivitě v oblasti možnosti prohloubení navázání spolupráce 

s partnerskými městy. Pan Ciboch předal informaci o návštěvě v partnerském městě 

Brünsbüttel (Německo), která se uskutečnila v minulých dnech. Byl uspořádán koncert, 

který bude opětován v Horních Počernicích v měsíci květnu. Spolupráce 

s Brünsbüttellem probíhá na bázi výměnných pobytů žáků a aktivity ZUŠ. Komunikace 

s partnerským městem Mions (Francie) byla z francouzské strany oficiálně ukončena, 

je třeba navázat nové kontakty např. s Polskem, Slovenskem, Litvou apod. R. 

Beránková navrhuje „probudit aktivitu“ i ze strany místních spolků. Pan Weberschinke 

konstatoval, že potencionálním partnerům je třeba předložit adekvátní nabídku z naší 

strany. Pan Ciboch navrhuje k diskusi přizvat i ředitele příspěvkových organizací, pan 

Philipp připojil návrh o možnosti vypracovat analýzu toho, co které školy a spolky 

mohou nabídnout. Členové KKZS se shodli na možných tématech pro nabídku společné 

spolupráce, např. společné výstavy, školní výstavy, aktivity v literárním prostředí, účast 

na slavnostních akcích (základní kámen sportovní haly), sportovní utkání a další.  

 

 

bod č. 3 – Grantová žádost – Hasičský ples 

- pan předseda Weberschinke  vyzval členy komise k diskusi, po které dospěla KKZS 

k závěru, že žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

doporučuje podpořit v plné výši. 

- Hlasování: pro - 5, proti – 0, zdržel se – 0 

 

bod č. 4 –  Grantová žádost – Celoroční činnost počernického dětského sboru Rokytka 

- v žádosti o poskytnutí individuální dotace pro Spolek Rokytka je popsáno, že 

reprezentuje Horní Počernice na veřejných vystoupeních, soutěžních podiích i 

prestižních sálech v Praze, okolí i dalších místech České republiky. Pan  předseda 

Weberschinke  připojil, že se jedná o celoroční činnost spolku a vyzval přítomné 

k diskusi. Paní R. Beránková připojila informaci o již proběhlých akcích dětského sboru. 

Po projednání žádosti dospěla KKZS k závěru, že žádosti o poskytnutí individuální 

dotace z rozpočtu MČ doporučuje v plné výši vyhovět. 

- Hlasování: pro - 5, proti – 0, zdržel se – 0 

 

bod č. 6 – Ostatní/diskuse 

- akce - „Příběhy našich sousedů“. Jedná se o kvalitní, zajímavý projekt. KKZS doporučuje 

do budoucna toto téma podporovat. 

 

  



 

Závěrem předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a ve 20.40 hod. jednání 

komise ukončil. Pozvánka na příští jednání komise, které se uskuteční 26.4.2023 od 18.00 hod.  

bude členům včas zaslána. 

 

 

 

MgA. Jiří Weberschinke, v.r. 

   předseda komise kultury a zahraniční spolupráce 


